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Referat fra d. 20/10-20 
 
Deltagere: Flemming, Lean, Steve, Charlotte 
Fraværende: Joen, Steffen 
 
Dagsorden: 
 

• Tak til de forrige bestyrelsesmedlemmer 
• Fremdrift på Igangsatte aktiviteter 

o Økonomi 
o Hjemmeside 
o Overdragelse (lukket punkt) 
o Grønne områder 
o Legeplads 
o Sneberedskab 
o Festudvalg 

• Indkommende mail´s fra medlemmer 
• Any Other Business 

 
Bestyrelsesmøde 
Emner Opgaver / resultater 
Indsigelser til forrige møde ingen 

Fremdrift på igangsatte 
aktiviteter 

Økonomi: 
Grundejerforeningen begynder at have en sund økonomi 
2 taks godkendelse for nethandler mellem kasserer og formand er 
etableret for at minimere risikoen for bedrag. 
Grundejerforeningen er blevet medlem af Kirke Hyllinge byforum som 
aftalt på Generelforsamlingen 
Mobile Pay er lukket  som aftalt på Generelforsamlingen 
Alle kontingenter er inkasseret. 
Bestyrelsen undersøger muligheden for at  melde sig ind i 
Parcelhusejernes landsforening – koster 16500/år. 
Nyt regnskabssystem for at lette processen/arbejdet især når bestyrelsen 
skifter medlemmer – evt. deniro.dk 2 medlemmer skal lære dette 
 
Hjemmeside: 
Dato for betaling af kontingent på forsiden rettes til de rette datoer:  
1. Feb/1. Aug  
 
Overdragelsesforretning: 
Hvis Vestergårdager bliver gennemgående (hvilket det er udlagt til), skal 
GF IKKE eje vejen. 
Der er udarbejdet juridisk dokument mellem grundejerforeningen og 
Gårdager 6 i forbindelse med overdragelse af Vej efter pålagt slidlag på 
Gårdager.  
 
Grønne områder: 
Ny 3 års aftale lidt dyrere, er blevet tegnet. 
 
Legeplads: 
Medarbejder ID igennem Nemid skal oprettes for at kunne søge 
byggetilladelser og flere fonde. 
Enghavegård er kommet med tilbud på hæk på 2 eller 3 sider af 
legepladsområdet – der er tegnet aftale om hæk mod 2 sider det sættes 
til Nov. 2020. 
Legepladsudvalget samles og laver en plan hurtigst muligt. 
Anna Grethe indtræder som ressource person. 
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Næste møde i bestyrelsen: 
 
Dato:ukendt  Tid: 19.30  Sted: ukendt 
 
Husk at se hjemmesiden: Vestervang4070.dk for info 
 
Spørgsmål og kommentarer kan skrives til bestyrelsen på: vestervang4070@gmail.com 
 
 

 
Sneberedskab:  
Ny 3 års aftale, samme pris 
 
Festudvalg: 
Intet nyt grundet forsamlingsforbud grundet COVID-19 
 
 

Indkommende mail´s fra 
medlemmer:  
vestervang4070@gmail.com 
 

 

Any Other Business 
Evt: 
 
 

Der skal opsættes seddel på hoveddør hvis bestyrelsesmøde flyttes. 
Den forrige kasserer skal fjernes fra offentlige sider – Steve kontakter 
forsikringen. 
Nat belysning – er ikke en mulighed grundet økonomi samt vil kun hjælpe 
ifht. Indbrudsforsøg ved vejene og ikke mod de mørke områder, som er 
mest udsat 
 
Det blev diskuteret om der skal renses kloaker hvilket bør gøres hvert 2. 
År, dette bliver sat på budgettet til 2021. 
 


